

臺灣製MIT微笑產品驗證書 Taiwan-made MIT Smile Product Certificate



茲 據

申請臺灣製MIT微笑產品驗證，經核與「臺灣製MIT微笑產品驗證制度推動及管理要點」規定相符，特予證明並摘錄證明事項如下：

- 驗證書編號：
- 業者名稱：
- 統一編號：
- 地 址：
- 負 責 人：
- 產品名稱、型號、標章編號及有效期限：如附件

驗證機構：

財團法人紡織業拓展會

本驗證書之核發係由經濟部工業局101年4月12日工知字第10100279000號公告委託辦理

發 證 日 期 (日/月/年)：



In witness hereof

This is to certify that your application satisfactorily passes the "Implementation and Management Guidelines for the Taiwan-made MIT Smile Product Certification System" as detailed hereunder:

- Certificate No. :
- Name of certified enterprise :
- Tax ID :
- Address :
- Representative's Name :
- Product Name, Model No., Logo No. and Validity Period: See Attachment

Certification Institution :

Taiwan Textile Federation

The certificate was issued according to the No. 10100279000 letter from the Industrial Development bureau, Ministry of Economic Affairs on 04/12,2012

Date of Issuance (dd/mm/yy) :

臺灣製MIT微笑產品驗證書注意事項 Notice about Taiwan-made MIT Smile Product Certificate

1. MIT微笑標章僅得使用於經驗證通過之MIT微笑產品，並不得作為商標或服務商標之用。
 2. MIT微笑標章使用權不得轉讓、買賣、租用、借用、冒用、盜用、偽造或變造。
 3. 自行印製MIT微笑標章或申請經濟部工業局發放吊牌或貼紙事項，應遵守「臺灣製產品MIT微笑標章業者自行印製與申請發放管理規範」。
 4. 製作使用MIT微笑產品之廣宣製作物，應遵守「臺灣製產品MIT微笑標章使用管理規範」及「臺灣製產品MIT微笑標章使用原則」。
 5. 主管機關或其委託執行機構對於MIT微笑產品之抽驗與現場評核，以及對MIT微笑標章之使用追蹤事項，不得無故規避、妨礙或拒絕。
 6. 不得變更標章圖樣、形狀、顏色、字體、文字組合、文字語言或加註文字。
 7. 其他未盡事宜，依與 () 之授權合約書辦理。
1. MIT Smile Logo may be exclusively used for officially certified MIT Smile products and shall not be used as a trademark or a service mark.
 2. The right to use the MIT Smile Logo shall not be transferred, traded, leased, lent, misused, stolen into use, falsified or tampered with.
 3. Users who print the MIT Smile Logo themselves or who apply to the Industrial Development Bureau, Ministry of Economic Affairs for issuance of tags or stickers shall faithfully comply with the "Managerial Rules Governing Taiwan-made Product MIT Smile Logo Users in Printing the Logo Themselves or in Applying for Issuance".
 4. Users who produce and use MIT Smile products advertising, publicity articles shall faithfully comply with the "Managerial Use Criteria for Taiwan-made Product MIT Smile Logo" and "Use Principles for Taiwan-made Product MIT Smile Logo".
 5. Where the competent authority or the consignee institution for implementation conducts on-the-spot evaluation of MIT Smile products and conducts tracing inspection, users shall not evade, obstruct or reject without a justifiable reason.
 6. Users shall not alter the motif, shape, color, font, wording composition of the Logo or add any word thereon.
 7. Any matters inadequately provided for herein shall be subject to the Agreement of Authorization executed with .

臺灣製MIT微笑產品驗證書 附件

Attachment to Taiwan-made MIT Smile Product Certificate

證書編號 / Certificate No. 02400000

頁次: 第 001 頁 (共 001 頁)
Attachment Pages: 001 Page (Total 001 Pages)

● 廠商名稱 / Manufacturer Name :

項次 Item	產品名稱 Product Name	產品型號 Product Model No.	產品編號 Logo No.	有效期限 Validity	項次 Item	產品名稱 Product Name	產品型號 Product Model No.	產品編號 Logo No.	有效期限 Validity
001					011				
002					012				
003					013				
004					014				
005					015				
006					016				
007					017				
008					018				
009					019				
010					020				